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Nigde’miz bugüne kadar hep 
tarımla ön plana çıktı. Patates 
ve soğan gibi yumru köklü 
bitki tarımında hep ön sıralar-
da olan güzide şehrimiz artık 
sanayisiyle de isminden söz 
ettirecek.  
Ak parti milletvekili Yavuz 
Ergün gazetemiz 51 habere 
yaptığı ozel açıklamada şeh-
rimize yapılan yatırımlar ve 
yapacağı projelerden bahsetti. 

Bu herkes gibi bende de büyük 
heyecan uyandırdı. Özellikle 
organize sanayi bölgesinde 
boş arazi kalmaması ve San-
ayi Bakani Mustafa Varank’in 
onayıyla sanayi Bölgesi’nin 
büyüyecek olması gelecek için 
umut verici.
 İstihdam ve üretim sıkıntısı 
yaşadığımız bu pandemi 
günlerinde Yavuz Ergun’un 
açıklamaları çölde serap 

görmek gibi... Bor Organize 
sanayi bölgesi için ülkenin 
en çok ödenek alan ili old-
uk. Nigde’mizin gelişmesi 
ve cazibe merkezi olması 
için yoğun çaba harcayan 
milletvekili Ergün, Bor orga-
nize sanayi bölgesinin de alt 
yapı ve elektrik işlemlerinin 
tamamlanmak üzere oldu-
gu müjdesini bizlere verdi. 
İlçemizde tamamlanacak 

organize sanayi bölgesi isti-
hdam bekleyen gençlerimize, 
covit 19 salgını nedeniyle  işsiz 
kalan insanlarımıza umut 
olacaktır. Atatürk’ün de dediği 
gibi “her fabrika bir kaledir.” 
Sanayi bölgesi tamamlan-
diginda esnafimizdan, inşaat 
sektörüne kadar her alanda 
bizlere doğrudan ve dolaylı 
dönüşümü olacaktır. 
DEVAMI 3”TE

AK Parti Niğde Milletvekili TBMM Milli Savunma Komisyon Üyesi Yavuz Ergun 
yatırımların arttığı Organize Sanayi Bölgeleri ile ilgili değerlendirmelerde bulundu

Koronavirüs nedeniyle alınan 
tedbirler kapsamında kapatılan 
Perşembe Pazarı İl Hıfzıssıhha Kurul 
Kararı ile tekrar açıldı.
Niğde Belediye Başkanı Emrah 
Özdemir pandemi kurallarına göre 
yerleşen Pazar esnafını ziyaret etti. 
Başkan Özdemir’ e ziyaret sırasında 
Niğde esnaf Odaları Başkanı Alim 
Yeşil ve belediye Zabıta Müdürü de 
eşlik etti.
Başkan Özdemir; genelgede belirtilen 
maske kullanımı, pazar tezgâhları 
arasındaki mesafe ve aynı anda 
pazarda olabilecek vatandaş sayısını 

yerinde inceleyerek, vatandaşlara 
Koronavirüs tedbirleri kapsamında 
alınan tedbirlere uyulmasını istedi.
Belediye Başkanı Özdemir, Pazar 
yeri girişine koyulan dezenfektanın 
da sık sık kullanılması gerektiğini 
söylerken sözlerini şu cümlelerle 
noktaladı: “Perşembe Pazarı tekrar 
hizmete açıldı, vatandaşlarımıza ve 
esnaf arkadaşlarımıza hayırlı olsun. 
Ziyaretimiz sırasında esnafımızla 
özlemimizi az da olsa giderdik şükür. 
Daha sağlıklı günler için maske, me-
safe ve temizlik kurallarına uyarak 
alışveriş yapmaya dikkat edelim”.

GAZETEMİZE ZİYARETLER DEVAM EDİYORGAZETEMİZE ZİYARETLER DEVAM EDİYOR

TÜM NİĞDELİ HEMŞEHRİLERİMİZİN 
MİRAÇ KANDİLİNİ EN İÇTEN 

DİLEKLERİMİZLE KUTLARIZ…

DEĞİŞEN DEĞİŞEN 
NİĞDE İÇİN NİĞDE İÇİN 
ANKARA ANKARA 
TEMASLARITEMASLARI 2’DE2’DE

MİLLETVEKİLİ ERGUN, MİLLETVEKİLİ ERGUN, 
“SANAYİDE SÖZ “SANAYİDE SÖZ 
SAHİBİ OLACAĞIZ”SAHİBİ OLACAĞIZ”

EMRAH ÖZDEMİR:
”BELEDİYELER 

MİLLETE HİZMET 
ETME YERİDİR”

Belediyelerin millete hizmet etme yeri olduğunun 
altını çizen Niğde belediye Başkanı,’Biz bu bilinçle 
hareket ediyoruz’ dedi.
  51 HABER Gazetesine özel açıklama yapan 
Özdemir,”İlimizde gitmediğimiz mahalle kal-
madı,aynı şekilde sıkmadığımız elde kalmay-
acak,vatandaşlarımıza yeni projelerimizi an-
latıyoruz.Vatandaşlarımızın görüş ve önerileri 
bizim için çok değerli,sizlerin iletmiş olduğunuz 
mesajları aynı anda bana geliyor,takiplerinide 
yapıyoruz.Burası millete hizmet etme yeri.Bu 
bilinçle hareket etmeye yeni dönemde de sizlerin 
desteği ile devam edeceğiz inşallah”şeklinde 
konuştu. KÖŞENİN DEVAMI  3’TE

MEHMET UZEL

Vali Yardımcısı Cemil 
Kılınç ve Niğde Ömer 
Halisdemir Üniversi-
tesi İktisadi Ve İdari 
Bilimler Fakültesi 
Öğretim Üyesi, ‘Kent 
Marka’ Niğde Koordi-
natörü Prof.Dr.Başaran 
Öztürk gazetemizin 30. 
yılını kutladı. Niğde’de 
göreve başladığından beri adeta bir Niğdeli 
gibi şehrimizin gelişimi için çabalayan, 
Marka Kent Niğde Projesi’nin hayata 

geçmesinde önemli 
katkıları bulunan Vali 
Yardımcısı Cemil Kılınç 
ve Prof.Dr.Başaran 
Öztürk gazetemize 
nezaket ziyaretinde 
bulundular. Kendileri 
ile şehrimiz ve gaze-
temiz hakkında soh-
bet edildi. 30. yılımızı 

kutlayan Kılınç’a ve Öztürk’e ziyaretleri 
için teşekkür ediyor, kendilerine başarı ve 
sağlık diliyoruz.

Niğdemizin en önemli değerlerinden 
Niğde Ömer Halisdemir Üniversitesi-
tesi’nin yeni kurulan fakülteler ve ilk 
defa öğrenci kabul eden program-
lar, stratejik alanlarda ihtisaslaşan 
araştırma-geliştirme çalışmaları ve 
şehirle bütünleşen çalışmaları ile 
yıldızı yükselmeye devam ediyor.
Niğde Ömer Halisdemir Üniversite-
sine, 13 Fakülte, 4 Enstitü, 2 Yükse-
kokul, 1 Konservatuvar, 6 Meslek 
Yüksekokulu ve 14 Araştırma 
Merkezi ile toplam 1000’in üze-
rinde akademik ve 506 idari per-
soneliyle toplam 25.275 öğrenciye 
eğitim-öğretim hizmeti sunuyor. 
DEVAMI 4’TE

NİĞDE ÖMER HALİSDEMİRNİĞDE ÖMER HALİSDEMİR
ÜNİVERSİTESİ’NİN ÜNİVERSİTESİ’NİN 
YILDIZI YÜKSELİYORYILDIZI YÜKSELİYOR

KALE PROJESİ’NDE KALE PROJESİ’NDE 
HAK SAHİPLERİNE HAK SAHİPLERİNE 
NAKİT ÖDEMELER BAŞLADINAKİT ÖDEMELER BAŞLADI

AK PARTİ NİĞDE İL BAŞKANLIĞI’NA AK PARTİ NİĞDE İL BAŞKANLIĞI’NA 
SEÇİLEN ÖMER KILIÇ MAZBATASINI ALDISEÇİLEN ÖMER KILIÇ MAZBATASINI ALDI

SEYYAR SEYYAR 
SATICILARIN SATICILARIN 
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